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     Protokół Nr 269/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 6 lipca 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 15:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3. Mariusz Norsesowicz  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

4. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

5. Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 6.07.2022 znak CUW.131.43.2022.WjM w sprawie postępowania 

pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz  

z rozbudową niezbędnej infrastruktury”. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 
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8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem  porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 4.07.2022r. znak DP.0633.27.2022.DT  

o zwiększenie środków finansowych w Dziale 600, rozdział 60014, paragrafie 6060 o kwotę 

36.080,49 zł. na zakup posypywarki mieszanki piasku z solą dla Obwodu Drogowego  

w Cychrach. Zakup powyższego sprzętu zapewni sprawniejsze wykonywania zadań z zakresu 

zimowego utrzymania na drogach powiatowych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że źródłem pokrycia w/w zakupu są dochody (bez VAT) pozyskane ze sprzedaży 

ciągnika URSUS 4514 nr rejestracyjny ZMYF113. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 1.07.2022r. znak DP.0633.26.2022.DT  

o dokonanie przesunięcie miedzy zadaniami inwestycyjnymi w dziale 60014  z zadania pn. 

„Wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi Dziedzice-Ożar w kwocie  

80 000,00 zł, celem zabezpieczenia środków finansowych na wszczęcie postępowania 

przetargowego na aktualizację dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 

5175Z w m. Mostkowo. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii związanej z wykonaniem dokumentacji technicznej na przebudowę 

drogi powiatowej Nr 5175Z w m. Mostkowo. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy dokumentacja na przebudowę drogi Dziedzice-Ożar jest wykonywana? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że wniosek dotyczy przeniesienia części środków na wykonanie dokumentacji 

technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 5175Z w m. Mostkowo z uwagi na 

niewykorzystanie w całości zabezpieczonej wcześniej kwoty 150 0000,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o zmiany  

w planie finansowym na 2022 rok w projekcie Erasmus + "Migracja Europejska okiem 

dziennikarzy " w dziale 801 - "Oświata i wychowanie " w rozdziale 80195 - "Pozostała 

działalność" zwiększenie planu  w paragrafie  4311 - zakup usług pozostałych -  o kwotę 

4.323,00 zł celem prawidłowej realizacji projektu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

27.06.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022r. polegających na zwiększeniu 

planu dochodów  budżetowych w rozdziale 85218 ”Powiatowe centra pomocy rodzinie”  

i rozdziale 85508 " "Rodziny zastępcze" paragrafie 0970 "Wpływy z różnych dochodów"  

i zwiększenie wydatków budżetowych w paragrafie 4300 "Zakup usług pozostałych"  

w kwocie 23000,00 zł. Środki zostały przyznane z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na 

podstawie umowy z dnia 22.02.2022 roku,  nr CAZ-POS.881.13.2022.KS zawartej  

z Powiatowym Urzędem Pracy w Myśliborzu. Przyznane środki zostaną przeznaczone na 

szkolenie z tematu: "Nowe umiejętności komunikacyjne i zespołowe niezbędne do pracy 

zdalnej w zakresie dostosowania działań PCPR do zmienionej sytuacji rynkowej na skutek 

pandemii CIVID-19".  Szkolenie zostało zaplanowane dla 25 pracowników PCPR. Całkowity 

koszt szkolenia wynosi 31 375,00 zł, w tym wysokość wkładu własnego wnoszonego przez 

pracodawcę wynosi 8 375,00 zł.                      

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz podjął uchwałę Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu Nr 269/932/2022 z dnia 6 lipca 2022 roku w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 6.07.2022 znak CUW.131.43.2022.WjM w sprawie postępowania 

pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz  

z rozbudową niezbędnej infrastruktury”. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. Przekazał, że w ramach ogłaszanego dwukrotnie przez 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości 

Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej infrastruktury” w terminie składania ofert wpłynęły 

następujące oferty: 

 Nazwa (firma) i adres Wykonawcy Wartość oferty 

I postępowanie  
MALDROBUD Sp. z o.o. sp. k. 

ul. Królewiecka 43, 74-300 Myślibórz 
8 827 513,14 PLN 

II postępowanie 
MALDROBUD Sp. z o.o. sp. k. 

ul. Królewiecka 43, 74-300 Myślibórz 
9 183 539,74 PLN 

 

Kwota zabezpieczona w budżecie Powiatu Myśliborskiego na realizację zadania wynosi 

7.058.063,51 zł, w tym ok. 183.800,00 zł na inspektora nadzoru inwestorskiego. Kwota 

pozostała w budżecie na roboty budowlane wynosi 6.874.263,51 zł. Wartość złożonej oferty  

w I postępowaniu przewyższała kwotę, jaką Zamawiający zamierza przeznaczyć na 

sfinansowanie zadania. Brakująca kwota wynosiła 1.946.049,63 zł. Dodatkowo należy 

zabezpieczyć środki finansowe na zakup tablicy informacyjnej, której szacunkowy koszt 

wynosi 4.000,00 zł. Łączna kwota jaką należałoby zabezpieczyć w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego wynosiła 1.950.049,63 zł. 

Przekazał, że wartość złożonej oferty w II postępowaniu przetargowym przewyższa kwotę, 

jaką zabezpieczono w budżecie Powiatu na sfinansowanie zadania. Brakująca kwota wynosi 

2.309.276,23 zł. Dodatkowo należy zabezpieczyć środki finansowe na zakup tablicy 

informacyjnej, której szacunkowy koszt wynosi 4.000,00 zł. Łączna kwota jaką należałoby 

zabezpieczyć w budżecie Powiatu Myśliborskiego wynosi obecnie 2.313.276,23 zł. 

Poinformował o przeprowadzeniu rozmów z Nadleśniczym Nadleśnictwa Różańsko w kwestii 

związanej z partycypacją w kosztach realizacji zadania.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że zadanie wymaga partycypacji Gminy Dębni w kosztach realizacji 

inwestycji. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na ustalenia związane z wystosowaniem pism w tej sprawie. Przekazała, że 

należy jak najszybciej wystosować pismo do Gminy Dębno w tym do radnych Gminy Dębno, 

wyznaczając 10 dniowy termin ustosunkowania się do przedmiotowej kwestii. Wówczas 

będzie można zawnioskować o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu. Zauważyła, że 

Gmina Dębno może zabezpieczyć środki finansowe na rok przyszły. Przekazała, że 

dofinansowanie jakie zostało już zabezpieczone przez Gminę Dębno również jest podzielone 

na dwa lata. 

Zwróciła uwagę na odpowiedź Wojewody Zachodniopomorskiego, który wskazał, że nie ma 

na dzień dzisiejszy możliwości, aby zwiększyć dofinansowanie. 

Przekazała, że należy w ślad za przeprowadzonymi rozmowami wysłać pisma do 

Nadleśnictwa. Po otrzymaniu wszystkich odpowiedzi, będzie można podjąć decyzję  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na zapisy umowy o dofinansowanie z Gminą Dębno. Przekazał, że nikt się nie 

spodziewał, że różnica w kwocie realizacji zadania może być, aż tak wysoka. Zauważył, że 

Burmistrz Dębna przekazywał różne propozycje na dofinansowanie realizacji zadań na terenie 

Gminy Dębno. Zapytał, czy byłaby szansa na zamienienie tych propozycji na to, aby 

przekazać dodatkowe środki na inwestycję w m. Różańsko? 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o zapisy umowy zawartej z Gminą Dębno? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że w umowie zapisano, że jeżeli po przetargu wartość zadania przekroczy 

kwotę zabezpieczoną w budżetach powiatu i gminy, to powstałą różnicę pokryje tylko powiat. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że zmieniły się okoliczności, powiat może wystąpić z prośbą o zmianę 

decyzji i partycypację przez Gminę Dębno w wyższym procencie kosztów realizacji tego 

zadania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że inwestycja jest kluczowa dla Gminy Dębno, jest ona bardzo duża i jej 

wykonanie poprawi funkcjonowanie całej wsi. Przekazała, że skoro Burmistrz Dębna 

deklaruje, że będzie dopłacał do różnych inwestycji związanych z budową chodników  

i remontów dróg, to w tym przypadku należy się skupić na dopłacie do tej jednej konkretnej 

inwestycji. Jeżeli chodzi o chodniki i drogi powiatowe, to w przyszłości będziemy w stanie 

sobie poradzić próbując pozyskiwać różnego rodzaju fundusze. W związku z tym, że ta 

inwestycja musi zostać zrealizowana należy wystąpić do radnych Rady Miejskiej Dębna  

z prośbą o pochylenie się nad tematem i zakończeniem rozmów w tej sprawie, by móc  

w końcu rozpocząć inwestycję w m. Różańsko, na którą czekamy już od 20 lat. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że również jest za tym, aby wystąpić z wnioskiem w kwestii partycypacji  

w kosztach realizacji zadania. Zwrócił uwagę na wysokość środków finansowych jaką należy 

dołożyć.  
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że droga jest użytkowana przez mieszkańców wsi i mieszkańców sąsiadujących 

miejscowości. Zatem ze względu na jej położenie jest ona w 100% użytkowana przez 

mieszkańców Gminy Dębno. Zwróciła uwagę na wieloletnie starania o jej wykonanie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że w piśmie jakie należy wystosować do Burmistrza Dębna i Rady Miejskiej  

w Dębnie należy opisać całą sytuacją jaka nastąpiła, tj. zwiększenie wartości zadania 

związaną z sytuacją na rynku i należy wskazać konkretną propozycję. Przekazał, iż uważa, że 

należy wskazać 50% kosztów jakie należy dołożyć do realizacji zadania.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że koszt realizacji zadania to kwota 9 183 539,74 zł Dopłata po stronie Powiatu 

Myśliborskiego to ok. 4,5 mln zł. Jeszcze tak dużych środków w tej kadencji do żadnej z dróg 

nie przekazano. Przekazał, że uważa że należy przeprowadzić rozmowy z Gminą Dębno  

i Nadleśnictwem Różańsko. Poprosił  również o przedyskutowanie tej kwestii z radnymi 

powiatu. 

Zwrócił uwagę, że w innych inwestycjach środki finansowe były zmniejszane np.  

w inwestycji w m. Ożar zrezygnowano z wykonania chodnika i oświetlenia, aby móc 

wykonać zadanie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że w tym przypadku każde zmniejszenie zakresu inwestycji będzie się wiązać  

z tym, że dostaniemy mniejsze dofinansowanie. W przypadku inwestycji w m. Ożar była inna 

sytuacja. Zgodziła się z tym, że sprawa wymaga przedyskutowania.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że w piśmie należy wskazać konkretne wyliczenia kosztów, aby było wiadomo ile 

należy dołożyć razem z Gminą Dębno i należy poprosić o przekazanie 50% tej dopłaty.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła się z tym, zauważyła, że znana jest ostateczna wartość realizacji zadania i nie będzie 

już więcej ogłaszanych postępowań przetargowych. Zatem patrząc na całą korespondencję 

Burmistrza Dębna, w sprawie propozycji współfinansowania zadań inwestycyjnych należy 

drobne inwestycje odłożyć na bok i zwrócić się o przekazanie środków na realizację tego 

zadania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Dodał, że tak kosztownej inwestycji jeszcze  nie prowadzono. Zwrócił uwagę na wysokość 

środków jaką należy dołożyć. Zwrócił uwagę na brak środków w budżecie z uwagi na 

realizację innych zadań inwestycyjnych. Każde środki pozyskane z zewnątrz, tj. z Gminy 

Dębno i Nadleśnictwa Różańsko pozwolą na kontynuację realizacji pozostałych inwestycji. 

Przekazał, że pisma zostaną przygotowane i wysłane. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z informacją Dyrektora Centrum Usług wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego z dnia 6.07.2022 znak CUW.131.43.2022.WjM w sprawie 

postępowania pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości 

Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej infrastruktury” podjął decyzję o wystąpieniu  
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z pismami do Burmistrza Dębna, Rady Miejskiej w Dębnie oraz Nadleśnictwa Różańsko  

w sprawie partycypacji w kosztach realizacji przedmiotowej inwestycji. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 15:32 Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 16:50 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że jest to uchwała wykonawcza 

po odbytej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 269/933/2022 z dnia 6 lipca 2022 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie wziął udziału Mariusz Kuziel 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmianie ulega 

załącznik Nr 1. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 269/934/2022 z dnia 6 lipca 2022 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2022-2033. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 8 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

W zawiązaniu do wcześniejszej dyskusji w sprawie dofinansowania inwestycji drogowej  

w m. Różańsko wskazała, że jako radna Rady Powiatu nie ma wpływu na decyzje 

podejmowane przez Burmistrza Dębna Grzegorza Kulbickiego. Zauważyła, że Burmistrz nie 

podjął rozmowy w sprawie drogi w m. Różańsko. Przekazała, że wraz  

z Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu Zbigniewem Marszałkiem otrzymała delegację Rady 

Powiatu do przeprowadzenia rozmów w tej sprawie. Burmistrz stwierdził, że rozmowy będzie 

prowadził jedynie ze Starostą Powiatu. Przekazała, że nie rozmawia on również z radnymi 

powiatu  na temat inwestycji w Gminie Dębno i o żadnych decyzjach radni nie są 

informowani. Przekazała, że nie chce, aby decyzjami Burmistrza Dębna dotyczącymi zadania 

w m. Różańsko była obarczona jej osoba. Najlepszym rozwiązaniem zatem jest wystosowanie 

oficjalnych pism do  radnych Gminy Dębna oraz Burmistrza celem podjęcia przez nich 

decyzji w tej sprawie. Przekazała, że w tej kwestii wykonała wszystko co było w jej mocy. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 9 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


